

Besluitenlijst van de Commissie Ruimte en Financiën
van 1 juni 2021

Aanwezig

De voorzitter : Dhr. J. Hofland
De griffier : Mw. M. Smits-Jansen
De fracties : SP fractie: Dhr. E.W. van Baarsen, mw. Van Oudenallen
D66 fractie: Mw. M.C.T.W. Abbink, Dhr. Op den Brouw
CDA fractie: Dhr. M.N. Tap, dhr. P.J.H. Pennekamp, dhr. J.A.L. Derksen
VVD fractie: Dhr. B.J. van Weelden, Dhr. J.W. Derksen, Dhr. R. Ten Kortenaar
PvdA fractie: Dhr. H. Lippinkhof, dhr. J.W. Eimers
GroenLinks fractie: Dhr. B.T.M. Schulte en Mw. Wobma

Tevens aanwezig : Portefeuillehouder J.H.J. Sluiter
Portefeuillehouder J.P. Breunissen
Portefeuillehouder R.F.M. Raaijman
Portefeuillehouder A. Van Hout

Notulist : Mw. N. Bouwman

1.	<u>Opening 21.36</u> De voorzitter opent de online vergadering van de commissie Ruimte en Financiën van de gemeente Westervoort en heet de leden van de commissie, het college en de kijkers via de livestream welkom. De presentie van de leden wordt gecontroleerd.
2.	<u>Vaststellen agenda</u> Er hebben zich 4 sprekers gemeld, zij krijgen het woord bij agendapunt 3B. <u>De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.</u>
3. A	<u>Mededelingen commissie- en collegeleden</u> Er zijn geen mededelingen vanuit de fracties. <u>Wethouder Breunissen heeft de volgende mededelingen:</u> - In het college op 1 juni zijn de afvalgegevens van 2020 besproken, de cijfers worden op korte termijn gedeeld. - Binnenkort worden de luiers die aangeboden worden bij 2Switch her-verwerkt via een bedrijf in Brabant waarmee een contract afgesloten is. De kosten hiervan blijven binnen de huidige kosten van de verbranding.
B	<u>Inspreken Inwoners</u> Er zijn 4 sprekers, te weten: - Mw. Van Bladel (Gehandicaptenraad, voorheen WMO adviesraad) - bij agendapunt 15 Doelgroepenvervoer: Mw. Van Bladel wil bezwaar maken tegen de wijzigingen die worden gedaan in het doelgroepenvervoer en maakt kenbaar welke gevolgen dit heeft voor de betreffende doelgroep. Ze verzoekt dan ook het besluit hieromtrent uit te stellen. - Dhr. Barends (Kennisnetwerk Arnhem Nijmegen – bij agendapunt 10 Begroting Groene Metropool: Dhr. Barends geeft aan blij te zijn met de betreffende stukken. Vanuit fractie CDA wordt de vraag gesteld wat de rol van Dhr. Barends is binnen de Groene Metropool, echter is Dhr. Barends niet werkzaam voor de regio, uitsluitend geïnteresseerd.

	- Dhr. Boekhorst (Winkeliersvereniging) – bij agendapunt 11 Centrumvisie: Dhr. Boekhorst is blij met het streven voor een goede visie voor centrum De Wyborgh, echter is hij niet blij met de totstandkoming hiervan; de huurders zijn hier namelijk niet over ingelicht en hebben geen spreekrecht gehad hierin. Verzoek is een duidelijke presentatie naar de huurders van de huidige status waarin volgende punten worden behandeld: ○ Duidelijkheid over de toekomst ○ Eventuele gedwongen verhuizingen met gesloten beurs ○ Inventarisatie wat huidige ondernemers hierin kunnen betekenen ○ Een centrumvisie voor de toekomst met inspraak van alle huurders. <u>Vraag vanuit fracties VVD en D66 is of er helemaal geen communicatie met de huurders is geweest hieromtrent. Er zijn 2 scenario's samengesteld, waaruit vervolgens een vlekkenplan is gepresenteerd. Er zijn geen overleggen met de huurders geweest.</u> <u>Verzoek van Dhr. Boekhorst is om eerst te communiceren met de huurders zodat het plan door iedereen gedragen kan worden alvorens dit vast te stellen.</u> - Dhr. Rondon (Ondernemersvereniging) – bij agendapunt 11 Centrumvisie: Dhr. Rondon heeft als voorzitter van de ondernemersvereniging deelgenomen aan de gesprekken inzake de centrumvisie. Hij is verbaasd over de manier waarop dit traject in stroomversnelling is gekomen zonder dat de betreffende ondernemers hier over geïnformeerd zijn. <u>Verzoek vanuit Dhr. Rondon dit punt nader uit te stellen, in overleg te gaan met de ondernemers/huurders en samen met hen een beslissing te nemen hieromtrent.</u>
4.	<u>Regiozaken/Gemeenschappelijke regelingen</u> Er zijn geen woordvoerders uit de commissie aangemeld. Vanuit het college zijn er ook geen mededelingen.
5.	<u>Besluitenlijst gecombineerde commissie Ruimte en Financien d.d. 30 maart 2021</u> Er is geen woordvoerder uit de commissie aangemeld. Het verslag wordt vastgesteld.
6.	<u>Lijst van aandachtspunten d.d. 14 juni 2021</u> Er is geen woordvoerder uit de commissie aangemeld. <u>De lijst komt terug op de agenda van de raad.</u>
7.	<u>Leesmap A (geen B-stukken)</u> Er zijn geen woordvoerders uit de commissie aangemeld.
8.	<u>Jaarrekening 2020 en zienswijze conceptbegroting 2022 Doelgroepenvervoer Regio Arnhem-Nijmegen (BVO DRAN)</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over de volgende voorgestelde besluiten: 1. De raad neemt kennis van de definitieve jaarstukken 2019; de voorlopige jaarcijfers 2020; de BVO DRAN Ontwerp Meerjarenbegroting 2022-2025 (inclusief gewijzigde begroting 2021). 2. De raad dient geen zienswijze in op de BVO DRAN Ontwerp Meerjarenbegroting 2022-2025 (inclusief gewijzigde begroting 2021). <u>Portefeuillehouder Breunissen reageert op de gestelde vragen van de fracties CDA en D66:</u> - De stijging van de jeugdzorg die zichtbaar is in het accountantsverslag is niet structureel en wordt goed in de gaten gehouden. - M.b.t. beslispoint 2 was Gemeente Westervoort de enige binnen de regio die niet akkoord gaat. Aangezien dit punt reeds is vastgesteld in het AB van BVO DRAN zal hierin weinig te halen zijn. Een zienswijze zal geen meerderheid behalen.

	- In de begroting van BVO DRAN zijn geen bezuinigingen van Westervoort meegenomen. De komende jaren vindt er nog geen kostenoverschrijding plaats, dit is wellicht mogelijk vanaf 2023 gezien de bijdrage van de provincie daalt en vervolgens stopt. Uitgangspunt vanuit de portefeuillehouder is om de overschrijding zo laag mogelijk te houden. Dit voorstel gaat als <u>hamerstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
9.	<u>Jaarrekening 2020 en zienswijze conceptbegroting 2022 Omgevingsdienst Regio Arnhem (ODRA) 1.26u</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over het volgende voorgestelde besluit: 1. Kennis te nemen van de jaarstukken 2020 ODRA; 2. Een zienswijze in te dienen op de begroting 2022 ODRA. Dit voorstel gaat als <u>hamerstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
10.	<u>Jaarrekening 2020 en zienswijze conceptbegroting 2022 Groene Metropoolregio Arnhem-Nijmegen</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over het volgende voorgestelde besluit: 1. in te stemmen met de voorgestelde reactie in de consultatieronde over de concept-regionale agenda 2022 en deze vast te stellen 2. in te stemmen met jaarrekening 2020 en geen zienswijze te geven op de begroting 2022. 3. In te stemmen met de gewijzigde Gemeenschappelijke Regeling en deze te laten vaststellen door het college 4. de brief aan Algemeen Bestuur Groene Metropoolregio Arnhem-Nijmegen vast te stellen en, na ondertekening, te verzenden 5. ten laste van de stelpost 'Regio Arnhem-Nijmegen' vanuit het 'Herstelplan Westervoort', € 31.000,- beschikbaar te stellen voor deelname aan de Regionale opgaven. <u>Fractie SP gaat niet akkoord, alle overige fracties zijn akkoord.</u> Dit voorstel gaat als <u>besprekstuk</u> voor de raadsvergadering van 14 juni 2021.
11.	<u>Centrumvisie Westervoort / 1.47</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over het volgende voorgestelde besluit: 1. De Centrumvisie Westervoort vast te stellen. Mede door de ingebrachte punten door de sprekers willen de fracties dit punt nader bespreken. Het punt wordt dan ook <u>terug genomen naar de fracties</u>. <u>Fractie VVD overweegt een amendement voor te bereiden.</u> Dit voorstel gaat als <u>besprekstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
12.	<u>Woonvisie Westervoort 2021-2030</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over het volgende voorgestelde besluit: 1. Vast te stellen de Woonvisie Westervoort 2021-2030 met als integraal onderdeel: - de Woonagenda: Uitvoeringsprogramma 2021-2022 (Woonvisie hoofdstuk 6) - het Woningbouwprogramma 2021 (Woonvisie Bijlage 3) 2. Het college opdracht te geven jaarlijks aan de raad bij de raadscyclus van de voorjaarsnota middels een kennisgeving de voortgang van de gestelde doelen te rapporteren en tevens een update te geven van de Woonagenda en het Woningbouwprogramma. 3. In het verlengde van de notitie sociale spankracht de demografische opbouw van de bevolking versterken door een meer evenwichtige opbouw van de woningvoorraad met meer middeldure en dure woningen. 4. In 2030 zijn er voldoende geschikte woningen voor jongeren die in hun eigen dorp willen blijven wonen en is er een aantrekkelijk aanbod voor doorstromers die een stap willen maken in hun wooncarrière. 5. Voor wat betreft het aantal woningen dat gerealiseerd wordt, is de beschikbare

	ruimte en de kwaliteit van de plannen leidend, meer dan de feitelijke kwantitatieve behoefte. <u>Groenlinks, SP, CDA, PvdA</u> nemen dit <u>punt terug naar de fracties</u>. Het <u>CDA</u> zal een <u>amendement voorbereiden</u> en contact opnemen met de andere fracties om de prioritaire doelen met betrekking tot de woonvisie te bespreken. Dit voorstel gaat als <u>bespreekstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
13.	<u>Vaststellen RES 1.0</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over het volgende voorgestelde besluit: 1. de Regionale Energie Strategie 1.0 (RES 1.0) Regio Arnhem Nijmegen vast te stellen, conform regionaal voorstel, te vinden in de bijlage van het raadsvoorstel. <u>Portefeuillehouder Breunissen</u> geeft aan dat er actief is én wordt gewerkt duurzaamheidsbesteding; er is deelgenomen aan "Winst uit eigen woning" en ook de ondernemers zijn aangesproken vanuit de provincie. Alle fracties zijn akkoord. Dit voorstel gaat als <u>hamerstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
14.	<u>Haalbaarheidsstudie en vervolg Westervoort Noord 3.20</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over het volgende voorgestelde besluit: 1. De notitie 'Haalbaarheidsstudie en vervolg Westervoort-Noord' vaststellen. 2. Een voorbereidingskrediet van € 79.024 en de reserve Masterplan Westervoort-Noord van € 10.476 beschikbaar stellen om de vervolgstappen uit de notitie 'Verdieping haalbaarheidsstudie Westervoort-Noord' uit te voeren. 3. Op grond van artikel 25, lid 3 Gemeentewet de geheimhouding te bekrachtigen die het college van B&W heeft gelegd op 'Haalbaarheidsonderzoek ontwikkeling Westervoort-Noord' inclusief de bijbehorende bijlagen en geen datum vast te leggen waarop de geheimhouding vervalt. <u>Fractie CDA</u> neemt het mee terug naar de fractie met een positieve grondhouding. <u>Fractie VVD</u> doet nog een oproep dat hun voorkeur uitgaat naar het duurdere segment. Dit voorstel gaat als <u>bespreekstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
15.	<u>Aanpassing WMO Verordening inzake doelgroepenvervoer</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over het volgende voorgestelde besluit: 1. De Verordening Maatschappelijke ondersteuning 2019 te wijzigen door vaststelling van bijgevoegd wijzigingsbesluit. <u>PvdA en Groenlinks</u> nemen het punt mee terug naar de fracties. De overige fracties zijn akkoord mede gezien de financiële situatie waarin Westervoort verkeerd. Dit voorstel gaat als <u>bespreekstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
16.	<u>Wijziging einddatum verordening Voucher energiebesparende maatregelen woningen Westervoort</u> De commissie wordt gevraagd advies te geven over de volgende voorgestelde beslispunten: 1. De raad besluit de 'Verordening Voucher energiebesparende maatregelen woningen Westervoort 2020' te verlengen tot en met 31 december 2021. 2. De raad besluit de 'Verordening Voucher energiebesparende maatregelen woningen Westervoort 2020' in werking te laten treden de dag na haar bekendmaking en met terugwerking tot 31 maart 2021. 3. De raad besluit de 'Verordening Voucher energiebesparende maatregelen woningen Westervoort 2020' te stoppen wanneer het resterende bedrag is opgemaakt. Dit voorstel

	wordt voor de raadsvergadering van 14 juni 2021. Alle fracties zijn akkoord. Portefeuillehouder Breunissen geeft nog mee dat als het betreffende budget reeds verbruikt is voor de einddatum zullen de vouchers vanaf dat moment vervallen. Dit voorstel gaat als <u>hamerstuk</u> naar de raadsvergadering van 14 juni 2021.
17.	<u>Rondvraag</u> De voorzitter vraagt of er verder nog vragen zijn bij commissieleden of de collegeleden. <u>Er zijn geen vragen.</u>
18.	<u>Sluiting</u> De voorzitter sluit de vergadering om 23.05 uur.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Ruimte & Financiën van 3 juni 2021

De griffier,

De voorzitter,

M. Smits-Jansen

J.P. Hofland